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Abstract (en)
The headlight has a lens (4) convex towards the light source (1). Said lens is constructed as a one-piece moulded part, and has in its central zone
(5), which is closest to the light source (1), a collector lens structure (9). Consequently, a substantial portion of the light emitted from the light source
(1) directly into a front solid angle can be collected in the direction of the headlight axis. The lens (4) can be produced as a simple moulded part.
Provided outside on the lens (4) is a transparent ring (15) in a signalling colour. As a result, the scattered light is utilised for lateral marking when the
headlight is used, for example, in a cycle lighting unit. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Scheinwerfer besitzt eine zur Lichtquelle (1) hin gewölbte Streuscheibe (4). Diese ist als einstückiger Formteil ausgebildet und besitzt in
ihrer zentralen Zone (5), die der Lichtquelle (1) am nächsten kommt, eine Sammellinsenstruktur (9). Damit kann ein wesentlicher Teil des von der
Lichtquelle (1) direkt in einen vorderen Raumwinkel ausgestrahlten Lichts in Richtung der Scheinwerferachse gesammelt werden. Die Streuscheibe
(4) kann als einfacher Formteil hergestellt sein. Aussen an der Streuscheibe (14) ist ein transparenter Ring (15) in einer Signalfarbe vorgesehen.
Damit wird das Streulicht ausgenutzt zur seitlichen Markierung, wenn der Scheinwerfer z.B. in einer Fahrradlichtanlage eingesetzt wird. <IMAGE>
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